
Мирсад Ђугум 

1. Питање постављено Влади Федерације БиХ – „Зашто у Федерацији БиХ није формирана 

Агенција за пасивни подбиланс, иако су конкурси и формалноправне радње завршене већ 

прије седам мјесеци?“ 

2. Питање постављено Влади Федерације БиХ, Влади Републике Српске и Влади Брчко 

Дистрикта БиХ – „Тражи се информација колика су средства свих фондова здравственог 

осигурања на годишњем нивоу у Федерацији БиХ, Републици Српској и Брчко Дистрикту. 

Колико су заводи здравственог осигурања издвојили средстава за капитална улагања од 

2005. до 2010. године за потребе здравствених установа и да ли, у складу са законским 

прописима, заводи здравственог осигурања могу вршити набавку опреме непосредно из 

средстава обавезног здравственог осигурања?“ 

3. Иницијатива упућена Савјету министара БиХ и Влади Федерације БиХ – „Да Савјет 

министара БиХ и Влада Федерације БиХ покрену поступак ревизије уговора о коришћењу 

хидроакумулације Бушко језеро са Републиком Хрватском.“ 

 


